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Највећи успех ове Владе су рад. труд и почетак економских реформи. Било је и више
промашаја, али усштина је да смо исправљали грешке.

  

Премијер Србије Александар Вучић у недељном интервјуу за “Ало!” осврнуо се на
годишњицу рада Владе, резултате које су постигли, министре са којима сарађује, али и
на фотељаше из Српске напредне странке који лошим имиџом каљају његов образ. Како
каже, дошло је време да се појединци очисте и да  уступе место квалитетнијим
кадровима.

  

  

* Годину дана сте премијер. Упркос болним мерама задржали сте висок рејтинг, али
ипак све су гласнији ваши противници, само из опозиционих странака него из свих
сектора друштва. Обећавате бољитак, али никако да га видимо. Кад је реално да
продишемо...

  

- Пре тачно годину дана обећао сам људима тешке мере и велике реформе, зној и сузе, а
не мед и млеко. Критичари су добродошли, али, мени се чини, да ви говорите о расту
мржње код оних који су изгубили привилегије и власт у различитим сферама друштвеног
живота. Такође, ми Срби увек смо били и бићемо незадовољни, али данас сви виде да се
у Србији не говори о банкроту и пропасти као што се говорило пре само годину дана, већ
о неупоредиво бољем стању јавних финансија, чак и повољнијем тренду раста наше
економије од очекиваног.

  

* Колике су шансе да пре краја године вратимо на старо пензије и плате у јавном
сектору?
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- Све зависи од нас. Уверен сам да нашом посвећеношћу и радом можемо то да
обезбедимо, на здравим основама и са шансом да то буде стабилан и дугорочан раст.

  

* Пензионери су у страху да ће им опет бити смањене пензије? 

  

- Пензионери су они који увек подржавају државу. Хвала им на трпељивости и
стрпљењу, а они ће видети само повећање, а не смањење пензија.

  

* Незапосленост је званично смањена, али сви ми у фамилији и међу  пријатељима
имамо све више оних који остају без посла...

  

- Када смо ушли у Владу, незапосленост је била највиша у Европи, на више од 26
процената. Данас је то, свакако, мање, али није довољно добро, и један од најважнијих
задатака Владе у будућности.

  

* Знам да није у вашем делокругу рада, али можели Влада ишта учинити да камате
на

кредите
и
грађанима 
и 
привреди 
не 
буду 
најскупље
у
Европи
?

  

- Није све баш тако, али заједно са Народном банком можемо нешто да променимо.
Истовремено, имали смо најнижу стопу инфлације у претходних 30 година, што је такође
допринело економској и политичкој стабилности.
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* Можете ли именовати пет најбољих министара?

  

- Поштујем све министре.

  

* Држители у Влади Ивицу Дачића само због тога што је безопаснији у Немањиној
него
да 
је
у
опозицији
?

  

- Мене не занима ко је опасан, а ко не, већ ко својим радом нешто може да допринесе
напретку Србије.

  

* Колико је сигурна фотеља Зоране Михајловић?

  

- Зорану ценим, а она је у истој ситуацији као и сви остали, са мном на челу.

  

* Када сте последњи пут попили кафу с Томиславом Николићем? Какви су ваши
односи са његовим сином Радомиром?

  

- Не пијем кафу, али се виђамо често и у добрим смо односима, али много важније од
тога, поштујем његове председничке обавезе и начин на који их обавља.

  

* Да ли сте се покајали што сте у старту подржали Гашића у случају “хеликоптер”?
Зар заиста нема нимало одговорности, макар због кршења прописа?
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- Свако ко је крив за кршење прописа, одговараће. Али да буде крив зато што је желео
да спасе једно дете, то не могу да прихватим, као ни тај начин размишљања.

  

* Широм Србије у фоте л ј а м а седе и неки к а д р ови СНС-а који су ту доспели смо
на ваш образ, а имају веома негативан имиџ у сваком погледу? Зашто то не
прочистите, јер ће се у крајњем случају кола сломити на вама?

  

- У праву сте. Помозите нам и чистићемо заједно.

  

* Постоји ли неко у опозицији кога бисте радо видели у Влади, било на месту
министра или на некој другој државној функцији?

  

- Увек постоји.

  

* Како је балансирати на танкој жици између Истока и Запада? Хвале вас јавно у
ЕУ, али наводно и они, али и Путин, имају све мање разумевања за вашу политику?

  

- Важно је да наш народ разуме и подржава нашу политику. Не водимо је због других,
водимо је због себе и сопствене будућности.

  

* Велика је фама око улоге Тонија Блера у српској власти. Шта је тачно његова улога
и колико утиче на Србију данас?

  

- Помогао је око припреме за стварање јединица за испуњавање обавеза и резултата, и
хвала му на томе.
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* Како је пливати са Шешељем везаним око врата?

  

- Има много већих терета.

  

* Највећи успех и лични и Владе у ових годину дана?

  

- Рад, труд и почетак економских реформи.

  

* Највећи промашај за ову годину, нешто због чега се кајете?

  

- Било их је више, али суштина је у томе да смо се подизали, исправљали грешке и
настављали напред.

  

Фалило ми снаге за спортску мафију

  

Зар сте заиста немоћни да растерате мафију из српског спорта?

  

- Даћу све од себе, али до сада нисам имао довољно снаге.

  

Ретко се смејем

  

* Шта вас релаксира?

  

- Књиге. Различите.
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* Кад сте се последњи пут од срца насмејали и чему?

  

- Ретко се смејем. Нисам ту да се смејем и да будем шармантан,

  

већ да направим добар посао за Србију.

  

Косићу очево имање

  

* Обећали сте да ћете за празнике косити очево имање... Стижете ли од политике
уопште да радите неке обичне послове?

  

- Не стижем, али то ћу, у вашем присуству, да урадим.

  

* Колико су чланови ваше породице повлашћени, а колико су жртве вашег бављења
политиком?

  

- Сами просудите. Живим скромно, нормално и сваки дан ми је радни. Нико у мојој
породици никада и нигде није показао ни најмању

  

дозу осионости и бахатости, и срећан сам због тога.

  

Проба вина у Смедереву

  

Српски премијер Александар Вучић посетио је јуче Смедерево, где је, између осталог,
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имао прилику да испроба вина. Познато је да је Вучић велики познавалац вина и да се
тиме бави у слободно време, па му је и те како пријало да се у паузи између обавеза
опусти уз по који гутљај овог пића.

  

(Ало)
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